
 آرمان ملی: روز گذشته محمدرضا گلزار 
بازیگر مطرح سینمای ایران به عنوان عضو 
هیات رئیسه انجمن پدل ایران و سرپرست 

تیم ملی پدل معرفی شد

   والیبال 
سال 1387 بود که برای اولین بار نام گلزار 
به طور رسمی در ورزش حرفه ای کشور 
مطرح شد. وی به عنوان مربی بدنساز تیم 
والیبال ارتعاشات صنعتی والیبال مشغول 
فعالیت شد. 9 آذر سال 1387 محمدرضا 
داورزنی در گفت وگو با مهر با بیان اینکه از 
حضور هنرمندان و از جمله محمدرضا گلزار 
در عرصه والیبال حمایت می کنم، تصریح 
کرد: هنر و ورزش زبانی است که نسل 
جوان به خوبی با آن ارتباط برقرار می کنند. 
حال آنکه گره خوردن این دو با یکدیگر در 
برقراری مستحکم تر این ارتباط تاثیر مثبت 
خواهد داشت. وی اظهار داشت: در اینکه 
محمدرضا گلزار چهره محبوب نسل جوان 
است، شکی نیست. جذب وی آنهم به عنوان 
مربی بدنساز نه تنها باعث تقویت انگیزه های 
تیم مربوطه می شود، بلکه علاقه مندی 
بیشتر ورزش دوستان به رشته والیبال و 
همچنین افزایش حضور تعداد تماشاگران 
در سالن مسابقات را هم به همراه خواهد 
داشت. رئیس فدراسیون والیبال با اشاره به 
پیشینه ورزشی و والیبالی محمدرضا گلزار 
تاکید کرد: اقدام مسئولان تیم ارتعاشات 
صنعتی برای جذب محمدرضا گلزار از بین 
اهالی هنر کاملا بجا و منطقی بود چرا که این 
بازیگر سینما پیش از روی آوردن به عرصه 
سینما یک والیبالیست بوده است و بعد از 
آن در عالم هنر مشغول به کار شد. داورزنی 
افزود: در واقع محمدرضا گلزار به خانه اول 
خود در زمینه کاری بازگشته است و من از 
این بابت خوشحالم. تجربه و فعالیت هایی که 
وی در زمینه والیبال داشته، قابل توجه است 
و قطعا بزودی شاهد تاثیرگذاری آن در تیم 

ارتعاشات صنعتی خواهیم بود. 

   اسکی
یک سال بعد گلزار در اسکی هم خودی 
نشان داد. خبرآنلاین 21 آذر 1388 نوشت: 
اعضای تیم ملی اسکی ایران برای حضور 
در مسابقات المپیک زمستانی ونکوور زیر 
نظر محمد رضا گلزار، سوپراستار سینمای 
ایران تمرین می کنند. با توافق فدراسیون 
اسکی ایران و باشگاه ارتعاشات صنعتی، 
این تیم 6 ملی پوش تیم ملی اسکی ایران 

را جذب کرد تا در لیگ ایران شرکت کنند، 
6 ورزشکاری که سهمیه حضور در المپیک 
زمستانی ونکوور را به دست آورده اند و باید از 
دو ماه دیگر در این رقابت ها شرکت کنند. بر 
این اساس بهشتیان مالک باشگاه ارتعاشات 
صنعتی که از دوستان صمیمی رضا گلزار 
سوپر استار جنجالی و محبوب سینمای 
ایران است، از او خواسته تا در مقام مدیر 
فنی تیم اسکی ارتعاشات که همان تیم ملی 

اسکی ایران است باشد. 
این ستاره سینما پیش از این هم در 
دوران ممنوعیت فعالیت تصویری خود با 
تیم ارتعاشات در لیگ والیبال ایران حاضر 
می شد. گلزار که سابقه بازی در تیم ملی 
نوجوانان والیبال ایران را دشته، مدارک 
مربیگری حرفه ای در رشته اسکی سرعت 
دارد و از معدود هنرپیشه هایی است که 
علاقه بسیاری به ورزش دارد. یکی از 
مسئولان فدراسیون اسکی درباره تمرین 
ملی پوشان با گلزار می گوید: » ما مشکلات 

مالی داریم و این باشگاه پیش قدم شد 
تا بچه های مان با توان مالی بهتری 
به تمرینات بپردازند. قرارداد مان به 
این صورت است که هریک از بچه ها 
رقمی نزدیک به 7 تا 10 میلیون در 
سال از این شرکت می گیرند و در 
10 تورنمنت شرکت می کنند. البته 

چون بچه های ما همه از ستاره های 
اسکی آسیا هستند در این تیم زیر نظر 

سرمربی تیم ملی تمرین می کنند و 
آقای گلزار هم در مقام مدیرفنی 
تیم در کنارشان خواهد بود.« 
تیم ملی اسکی از فردا عازم 

اردوی بلغارستان می شود و 
تمریناتش را با رضا گلزار 

آغاز  17 دی  از روز 
خواهد کرد. 

   سمت جدید 
روز گذشته اما خبر رسید بازیگر مطرح 
سینمای ایران به عنوان عضو هیات رئیسه 
انجمن پدل ایران و سرپرست تیم ملی پدل 
معرفی شد. ایسنا نوشت: نشست خبری 
پدل در محل فدراسیون تنیس برگزار شد 
و در این نشست محمدرضا گلزار به عنوان 
عضو هیات رئیسه پدل ایران و سرپرست 
تیم ملی پدل معرفی شد. محمدرضا گلزار 
پس از عضویت در هیات رئیسه انجمن 
پدل ایران بیان کرد: در این مدت خیلی 
نپذیرم  را  سمت  این  که  کردم  تلاش 

با وجود اینکه من عاشق ورزش هستم، 
مخصوصاً ورزش پدل که بسیار جذاب 
است. همه می دانید که پذیرش این سمت 
چه مسئولیت سنگینی است. او ادامه داد 
من قول دادم که کمک کنم و به عهدم 
وفادارم و امیدوارم با کمک اهالی رسانه 
به افتخارات بین المللی دست پیدا کنیم. 
از وزارت ورزش و رئیس فدراسیون تنیس 
هم تشکر می کنم. امیدوارم بتوانیم با کمک 
هم بدرخشیم. گلزار در پاسخ به این پرسش 
که در والیبال حضور کوتاهی داشت و آیا در 
پدل ماندگار است؟ تاکید کرد: من از معدود 
هنرمندانی هستم که زندگی ام با ورزش 

عجین شده است. 
سال ها والیبال را به صورت حرفه ای و 
باشگاهی کار کرده ام. در اسکی هم سال ها 
هم بوده ام. در والیبال یک فصل را به عنوان 
مربی بدنساز کنار یکی از تیم ها بودم . برای 
پدل هم مطمئن باشید که تیم ملی سال 
آینده سورپرایزهایی دارد. او ادامه داد: پدل 
رشته نوپایی است اما ما در حال طراحی 
شبکه ای هستیم تا مسابقات پدل پخش زنده 
شود و حتی آموزش هم داده شود. تلاش 
می کنم اما من هم دغدغه های شخصی 
خودم را دارم اما تمام تلاشم را می کنم تا 
پدل بدرخشد. گلزار در جمع خبرنگاران 
در پاسخ به این پرسش که حضورش در 
پدل بیشتر جنبه حمایتی دارد یا از لحاظ 
کرد:  تصریح  می کند؟  کمک  هم  فنی 
مسائل فنی به سرمربی و کاپیتان تیم ملی 
بین المللی  ما کارهای  مربوط می شود. 
را انجام می دهیم و در حال تدارک یک 
اردوی خارجی هستیم. همچنین تلاش 
می کنیم که یک مربی اسپانیایی در کنار 
مربی تیم ملی ایران حضور داشته باشد. 
داود عزیزی رئیس فدراسیون در مورد 
اینکه تنیس بچه اول فدراسیون و پدل 
بچه دوم است، گفت: در چند سال اخیر با 
کمک وزارت رشد بودجه ای خیلی خوبی 
داشتیم. 10 برابر نسبت به ۴ سال پیش 
افزایش درآمد داشتیم ولی رشد پدل نسبت 
به کشورهای حوزه خلیج فارس کمتر 
است. کورت های آنها خیلی زیاد است 
و فکر می کنم در سال های اخیر اتفاق 
خوبی برای مان خواهد افتاد. تعداد 
کورت های پدل دارد زیاد می شود. 
تنیس و پدل را بچه اول و دوم 
نمی دانم، پدل قبلا هم برای ما بوده و 
کسی اول یا دوم نیست. نیازهای پدل 
مثل تنیس دیده می شود. 
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از والیبال تا پدل! 

حضور گلزار  در  ورزش 

بنزما آماده حضور در جام جهانی  
باشگاه ها شد

ستاره فرانسوی الاتحاد به تمرین گروهی تیم 
بازگشت تا نشان دهد که آماده همراهی این تیم 
در جام جهانی باشگاه هاست. به گزارش الریاضیه، 
جام جهانی باشگاه ها سه شنبه هفته جاری با 
میزبانی عربستان برگزار می شود و در دیدار 
نخست الاتحاد به مصاف اوکلاند سیتی نیوزلند 
می رود. خبر خوب برای الاتحادی ها اینکه کریم 
بنزما بعد از چند روز دوری از میادین به تمرین 
گروهی تیم برگشت تا نشان دهد که می تواند 
تیمش را در جام جهانی باشگاه ها همراهی کند. 
بنزما به خاطر آسیب دیدگی دیدارهای اخیر 
الاتحاد را از دست داد و حتی برابر سپاهان در 

لیگ قهرمانان آسیا هم به میدان نرفت. 

ویژه

مهدی قائدی که به تازگی 
خود  لگی  سا  25 تولد 
را جشن گرفته است، در 
ظاهر  با  اخیر  روزهای 
جدیدی در تمرینات تیمش 

ظاهر شده است. 
او آمادگی بالای خود را در 
تمرینات نشان داده است. 

در بازی مقابل ناپولی که 
مهاجمان یوونتوس عملکرد 
قابل توجهی برای تغییر 
نتیجه نداشتند، گاتی به 
عنوان یک مدافع در نقش 
مهاجم جدید تیک مکس 
آلگری در لحظات حساس 

ایفای نقش می کند. 

ه  ر ستا ولاهوویچ،  دوشان 
یوونتوس، در نیمه دوم دیدار مقابل 
ناپولی مصدوم شد، اما براساس 
گزارش ها، او تنها دچار گرفتگی 
عضلانی شده است. آنطور که 
رسانه های ایتالیایی اعلام کردند 
او دچار آسیب دیدگی جدی نشده 

 . ست ا

ت
شــ

س نو
عک

        مصدومیت؟   رنگ مو گلزنی

گفت وگو

فرزاد حاتمی بازیکن سابق سرخابی های 
پایتخت در خصوص عملکرد پرسپولیس در لیگ 

قهرمانان صحبت کرد. 
   نظر شما در مورد شکست پرسپولیس 

مقابل الدحیل و حواشی آن چیست؟
 پرسپولیس در روزی به الدحیل قطر باخت 
که فرصت های متعددی را از دست داد و حتی 
پنالتی این تیم توسط یکی از بهترین زنندگان 
ضربه پنالتی از دست رفت. روز پرسپولیس نبود 
و فقط بدبیاری عامل آن شد تا نتوانند برنده 
شوند. در پایان بازی عده زیادی تماشاگرنما 
توانستند از جو شکست تیم نهایت بهره را ببرند و 
تماشاگران دیگری را با خود همراه کردند تا شاهد 
صحنه های زشتی باشیم. یحیی گل محمدی 
شایسته رفتار زشتی که با او شد نبود. هواداران 
پرسپولیس باید قدرشناس باشند و اسیر فضای 
مجازی و صحبت هایی که عده ای سودجو می زنند، 
نشوند. گل محمدی فصل پیش سه گانه را برای 
پرسپولیس فتح کرد، پیش از آن هم قهرمانی 
در لیگ، سوپرجام و جام حذفی داشت و مهم تر 
از همه با این تیم به فینال لیگ قهرمانان آسیا 
رفت که همه می دانند اگر اشتباه فردی عجیبی 
صورت نمی گرفت و مدافع تیم پنالتی بچه گانه 
نمی داد، قهرمانی نصیب حریف کره ای نمی شد. 
خیلی ناراحت شدم و دلم سوخت وقتی به سوی 
گل محمدی بطری آب پرت می کردند. به هواداران 
حق می دهم از حذف تیم شان ناراحت باشند، ولی 
معقول اعتراض کنند. گل محمدی کلی زحمت 
کشید و ابتدای فصل نگذاشتند بازیکنانی که 
مدنظرش بود تا ایرادهای تیم را رفع کند، بگیرد. 

   نظر شما در خصوص تغییر مدیرعامل 
سپاهان پیش از بازی با مس رفسنجان 

چیست؟
 زمانی که در سپاهان بازی می کردم مدیریت 
محمدرضا ساکت را به چشم دیدم. او جزء 
فوتبالی ترین مدیران فوتبال ما و از مدیران لایقی 
است که در فدراسیون فوتبال هم حضور داشته، 
استعفای او به خاطر مسائل غیرورزشی بوده و 
تردید ندارم که این اتفاق روی بازی سپاهان با مس 
رفسنجان تأثیر می گذارد. فرصت خوبی نصیب 
مس شده و شرایط به سود سپاهان نیست. این تیم 
در آخرین بازی خود در لیگ قهرمانان آسیا باخت، 
ولی تنها نماینده ایران در لیگ قهرمانان است و 
باید منتظر ماند تا شرایط این تیم را پس از رفتن 

ساکت از مدیرعاملی دید. 
درباره عملکرد تیم های ملوان بندرانزلی، 

ذوب آهن و تراکتور چه نظری دارید؟
من در انزلی بازی کردم و لذت بردم. هر کدام 
از تماشاگران این تیم را بیاورید شاید مثل مهدی 
تارتار نتوانند تیم را هدایت کنند، ولی می توانند 
برای تیم سیستم تعریف کنند. تارتار مربی دلسوز و 
پاکی است و البته این هفته مقابل تیم خوب شمس 
آذر قزوین کار سختی دارد، چون سعید دقیقی 
تیم آماده ای را آماده مسابقات کرده است. محمد 
ربیعی از مربیان کاربلد، حرفه ای، با برنامه و محاسبه 
گر فوتبال ماست و ذوب آهن را به کورس قهرمانی 
رسانده، مطمئن هستم ذوب آهن با او می تواند 
فصل را موفق تر از فصول اخیر تمام کند. تراکتور 
هم سرمربی خوب، چون پاکو خمز دارد، ولی 
شجاع خلیل زاده به عنوان کاپیتان و بزرگ تر باید 
به بازیکنان تیم، ارزش پیراهن تیم را گوشزد کند و 
به آنها بفهماند تیمی که این همه هوادار دارد نباید 

پرنوسان باشد و نتایج سینوسی بگیرد. 

حاتمی: 
بدبیاری

 باعث شکست 
پرسپولیس شد 

رکورد بی نظیر فوق ستاره جوان  
NBA

لیگ  صبح  دیروز  بازی های  در  ایسنا: 
بسکتبال NBA، در حالی که تیم سن آنتونیو 
اسپرز 121 - 112 مقابل تیم شیکاگو بولز 
شکست خورد، »ویکتور ومبانیاما« فوق ستاره 
جوان این تیمیک رکورد بی سابقه در تاریخ این 
مسابقات به ثبت برساند. ستاره 19 ساله و 2 متر 
و 2۴ سانتی متری اسپرز، در این دیدار با ثبت 21 
امتیاز، 20 ریباند و ۴ پاس گلف به جوان ترین 
بازیکن در تاریخ NBA تبدیل شد که با چنین 
آماری موفق به ثبت دبل دبل می شود. پیش از این 
هیچ بسکتبالیستی در تاریخ NBA نتوانسته بود 
در این سن و کمتر از آن، با آمار مثبت 20 امتیاز 
و مثبت 20 ریباند، دبل دبل کند. این فوق ستاره 
فرانسوی در مراسم درفت امسال به عنوان رنک 
یک )انتخاب اول( این مراسم، توسط تیم اسپرز 
جذب شده است و در همین امسال نیز عملکرد 

قابل قبولی را از خود به نمایش گذاشته است. 

 منهای فوتبال

دیدگـاه

  کوتاه 
فارس: وضعیت برگزاری دیدار دوستانه تیم ملی فوتبال 
کشورمان با مصر مبه هم است. تیم ملی فوتبال کشورمان پس 
از قطعی شدن دیدار با اندونزی پشت درهای بسته کمپ الریان 
قطر در تاریخ 19 دی که آخرین بازی تدارکاتی اش پیش از 
آغاز جام ملت های آسیا محسوب می شود، درصدد است یک 
بازی هم در تاریخ 1۴دی انجام بدهد. فدراسیون کشورمان در 
روزهای اخیر مذاکراتی را با برخی کشورهای آفریقایی انجام 
داده و حتی حاضر است شاگردان قلعه نویی در امارات یک بازی 
برگزار کنند. دیروز از تیم ملی مصر به عنوان یکی از گزینه های 
اصلی فدراسیون برای این بازی دوستانه نام برده شد. هرچند 
مذاکرات طرفین هنوز به توافق منجر نشده اما به تازگی روی 
ویتوریا، سرمربی پرتغالی مصر پیشنهاد دیدار با ژاپن را رد 
و از مسئولان فدراسیون این کشور درخواست کرده با توجه 
به در پیش بودن جام ملت های آفریقا شرایط برگزاری بازی 
دوستانه با یکی از تیم های این قاره را فراهم کنند. حال باید دید 
مصری ها که در گروه B جام ملت ها باید به مصاف کیپ ورد، غنا 
و موزامبیک بروند، پیشنهاد ایران را قبول می کنند یا ویتوریا 
همچنان تمایل دارد تیمش مقابل حریفی آفریقایی قرار بگیرد. 

بیــن المــلل 
  ستاره پیشین فوتبال هلند به ستایش از سرمربی رئال 
مادرید پرداخت و او را بهترین از فرگوسن و گواردیولا دانست. 
به گزارش فوتبال ایتالیا، کارلو آنچلوتی از بهترین مربیان تاریخ 
فوتبال ایتالیاست. او تنها مربی در تاریخ فوتبال جهان است که 
توانست فاتح ۵ لیگ معتبر اروپایی شود و ۴ عنوان قهرمانی را 
هم در لیگ قهرمانان اروپا به دست آورد. رود گولیت، ستاره 
پیشین فوتبال هلند به ستایش از سرمربی کنونی رئال مادرید 
پرداخت و گفت: به نظرم آنچلوتی کمی بهتر از فرگوسن و پپ 
گواردیولاست. آنچلوتی ۴ قهرمانی در لیگ قهرمانان اروپا 
کسب کرده است این درحالی است که فرگوسن دو قهرمانی و 
گواردیولا 3 قهرمانی در کارنامه دارند. او ادامه داد: آنچلوتی یک 
مربی تراز اول است. او پادشاه کسب جام در فوتبال اروپاست. 
پپ و فرگوسن هم بخشی از تاریخ فوتبال هستند. اما فقط کافی 
است که نگاهی به کارنامه آنچلوتی بیندازید. او پاشاده پادشاهان 
است و بهتر از هر مربی دیگری است. 
من واقعا به این مربی افتخار می کنم. 
آنچلوتی دو بار با میلان و دو بار هم با 
رئال مادرید قهرمانی در لیگ قهرمانان 
اروپا را تجربه کرده است. او به دنبال 
پنجمین قهرمانی خود در این 
رقابت بزرگ است. این سرمربی 
ایتالیایی تا تابستان سال بعد با 
رئال مادرید قرارداد دارد و 
به نظر می رسد که آخرین 
فصل حضورش را در این 
تیم تجربه می کند. رئال 
با هدایت آنچلوتی در فصل 
بسیار  عملکرد  هم  جاری 
خوبی از خود نشان داده است 
و از شانس های اصلی کسب 
عنوان قهرمانی در لالیگا 

و لیگ قهرمانان اروپاست. 

نباید گل محمدی را مقصر دانست 

تیم فوتبال پرسپولیس مقابل الدحیل تن به شکست داد و از 
رقابت های لیگ قهرمانان آسیا حذف شد. پرسپولیس در چند 
هفته اخیر اصلًا نتایج خوبی نگرفته و زمانی که تیمی موفقیتی 
به دست نمی آورد قطعاً مشکلاتی در مجموعه وجود دارد. در 
ادامه این ناکامی ها نیز مقابل الدحیل خوب نتیجه نگرفت، چون 
استرس زیادی قبل از بازی به بازیکنان وارد شده بود. پرسپولیس 
همان دقایق ابتدایی می توانست چند گل دیگر بزند و کار را تمام 
کند، اما بازیکنان در زدن ضربه نهایی تمرکز نداشتند. الدحیل 
هم از نقاط ضعف پرسپولیس به خوبی بهره برد و وقتی گل 
مساوی را زدند، روحیه گرفتند و با دل جان بازی کردند و گل 
دوم را هم زدند. آشفتگی و ناهماهنگی بین مدافعان پرسپولیس 
زیاد به چشم آمد و آنها اصلًا روز خوبی را نداشتند. بعد از اینکه 
بازی مساوی شد، کنعانی زادگان و گولسیانی بیشتر در کار های 
حمله شرکت داشتند و در زمان نفوذ جای شان خالی می ماند. 
روی گل دوم نیز فاصله بین مدافعان زیاد بود و الدحیل با سرعت 
بازیکنان تهاجمی اش ضد حمله زد. به نظر من محمد عمری 
باید زودتر به بازی می آمد و از لحظه ورودش بسیار عالی کرد. او 
چند بار به عمق مدافعان الدحیل زد و حتی یک پنالتی گرفت و 
خیلی برای گل زدن تلاش کرد. همچنین باید در زمانی که تیم 
عقب است؛ نفرات باتجربه تر را وارد زمین کرد، اما بازیکنانی که 
کمتر در لیگ برتر بازی کرده بودند به بازی آمدند. تعویض های 
گل محمدی تأثیرگذار نبودند و هیچ کار مثبتی نکردند تا نتیجه 
را عوض کنند. نهایتا پرسپولیس با حمایت این همه تماشاگر از 
لیگ قهرمانان آسیا حذف شد. پنالتی می توانست سرنوشت بازی 
را رقم بزند، اما استرس زیاد گولسیانی باعث شد پنالتی از دست 
برود و شیرازه تیم از هم بپاشد. مدیرعامل باشگاه باید بازیکنان 
مدنظر کادرفنی را جذب کند و مهره های درخواستی سرمربی 
را در اختیار او بگذارد. پرسپولیس از خط دروازه تا خط حمله 
با کمبود بازیکن مواجه بود. باید یک فوروارد ششدانگ و تمام 
کننده جذب می شد تا بابت گل زدن مشکل نداشته باشد و خیال 
تیم را راحت کند. بر همین اساس مدیریت باشگاه می تواند مقصر 
حذف از لیگ قهرمانان باشد، چون درخواست های کادر فنی را 
اجابت نکرده است. یحیی گل محمدی خیلی برای پرسپولیس 
زحمت کشیده و نباید او را مقصر دانست. او در دیدار با الدحیل 
از داشته ها، ابزار و مهره های موجود خودش استفاده کرد. هوادار 
تیمش باخته و ناراحت است، پس حق دارد اعتراض کند، چون 
فشار بالا و زیادی را تحمل می کند. اما طرفداران باید صبور 
باشند، چون هنوز مسابقات لیگ برتر و جام حذفی باقی مانده و 
در ادامه باید تیم شان را کمک و حمایت کنند تا باز هم قهرمان 

فوتبال ایران شود. 

سعید عزیزیان 
 کارشناس فوتبال 

ادعای جدید استقلال در مورد مبلغ رضایت نامه خالدآبادی

شاهرخ بیانی: فوتبال ما دست یک مُشت دلال است

کمیته انضباطی برای بررسی ابهامات مطرح 
شده در برخی قراردادهای سه باشگاه استقلال، 
پرسپولیس و تراکتور روز پنجشنبه گذشته 
تشکیل جلسه داد و وکلای این باشگاه ها 
توضیحاتی را ارائه دادند. پس از این جلسه، 
ابوالفضل حسن زاده رئیس کمیته انضباطی 
اعلام کرد درباره دو پرونده، ابهاماتی وجود 
دارد که قرار است استعلاماتی درباره آنها از 
سازمان لیگ گرفته شود و چند نفر دیگر در 
کمیته انضباطی حضور یابند تا پس از آن 
درباره پرونده های مطرح شده تصمیم گیری 
شود. پیگیری  تسنیم در خصوص جلسه کمیته 
انضباطی نشان می دهد هر دو ابهام مطرح شده، 

مربوط به استقلال بوده و استعلامات لازم نیز 
در این زمینه در حال انجام است. ابهام اول در 
پرونده استقلال مربوط به سقف بودجه این 
باشگاه است. استقلال می گوید مجوز هزینه 
32۵ میلیاردی را از سازمان لیگ گرفته است. 
این در شرایطی است که سازمان لیگ در 
نامه ای که مرداد ماه به امضای کشوری فرد 
سرپرست وقت سازمان لیگ به باشگاه استقلال 
ارسال کرده، سقف بودجه این باشگاه را 300 
میلیارد تومان اعلام کرده اما استقلالی ها 
مدعی اند پیامکی از سوی فردی مسئول در 
فدراسیون و سازمان لیگ دریافت کرده اند که 
مجوزی بیش از این رقم دارند. شاکیان این 

پرونده هم اعتقاد دارند آبی های پایتخت جزو 
نمایندگان ایران در آسیا محسوب نمی شوند 
و فقط مجوز هزینه 300 میلیاردی در فصل 
جاری داشته اند. این اختلاف نظر باعث شده 
کمیته انضباطی در این باره از سازمان لیگ 
استعلام بگیرد و توضیح بخواهد. پرونده دوم 
مربوط به قرارداد بلانکو مهاجم آرژانتینی 

استقلال است. 
کمیته انضباطی در این خصوص نیز از 
سازمان لیگ درخواست ارائه قرارداد و بررسی 
مالیات و هزینه های جانبی درج شده در قرارداد 
این بازیکن را کرده است. گفته می شود علی 
خطیر مدیرعامل و وکلای باشگاه استقلال 

درباره سایر ابهامات مطرح شده مدارکی 
را به کمیته انضباطی ارائه داده اند و تا حد 
زیادی این ابهامات برطرف شده است. نکته 
مهم در مدارک باشگاه استقلال این است 
که این باشگاه اعلام کرده مبلغ 9 میلیاردی 
رضایت نامه محمدرضا خالدآبادی به ۵ میلیارد 
تومان کاهش یافته و ۴ میلیارد از این مبلغ به 
آبی ها بخشیده شده است. استقلال برای جذب 
خالدآبادی دروازه بان هوادار در قالب دو چک 
۵ و ۴ میلیاردی به این باشگاه داده اما آنها را در 
سقف قرارداد خود نیاورده بود. استقلالی ها ادعا 
می کنند با بخشش ۵ میلیارد مبلغ رضایت نامه 

خالدآبادی، آنها از سقف عبور نمی کنند. 

شاهرخ بیانی پیشکسوت فوتبال کشورمان 
اعتقاد فوتبال ایران با راهی که در پیش گرفته 

است باید خواب قهرمانی در آسیا را ببیند. 
   تنها یک نماینده در آسیا 

شاهرخ بیانی در گفت وگو با تسنیم، درباره 
اینکه سپاهان اصفهان تنها تیم ایرانی است 
که به مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی 
صعود کرد، اظهار داشت: ساختار فوتبال ما 
مشکل دارد و اگر تیمی مثل سپاهان به دور 
بعد می رود به دلیل داشتن ساختار خوب است. 
آیا تاکنون یک بار شنیده اید مربی یا بازیکنی از 
سپاهان بگوید پولش را نگرفته است؟ تا زمانی 
که ساختار فوتبال ما درست نشود شاهد حذف 
تیم های ایرانی از آسیا خواهیم بود. وی افزود: 
تمام دنیا از ورزشگاه های عربستان و بازیکنانی 
که به لیگ این کشور آمده اند، لذت می برند. 
مگر ما کشور ضعیف و بی پولی هستیم؟ به 
خاطر دارم زمانی که در استقلال بازی می کردم 
الاهلی امارات برای افتتاحیه باشگاهش پول داد 

تا با آنها بازی کنیم. ما به جای اینکه پیشرفت 
کنیم، پسرفت کرده ایم. وضعیت تیم های پایه 
استقلال و پرسپولیس را ببینید. بازیکنان خوبی 
پرورش می دهیم و تا چهره می شوند می روند و 
بازیکنان درجه دوی دیگر تیم ها را می گیریم. 
فوتبال ما دست یک مُشت دلال است که آن را 
می چرخانند و از همه پول بیشتری گیرشان 
می آید. پول قرارداد یک بازیکن در فوتبال 
ایران حداقل 20 میلیارد تومان است، این پول 
را صرف آکادمی کنید و ببینید چند بازیکن به 
فوتبال ما معرفی می شود. باشگاه های سازنده 
مثل هما، بانک ملی، پاس و... نابود شدند و 
اثری از آنها نیست. در لیگ های پایین نیز زد و 
بند حرف اول را می زند و کسی پاسخگوی این 

شرایط نیست. 
   ناکامی ها 

پیشکسوت فوتبال کشورمان با اشاره به 
ناکامی تیم های ایرانی در آسیا تصریح کرد: 
الآنکه پرسپولیس، نساجی مازندران و تراکتور 

تبریز از لیگ قهرمانان آسیا حذف شده اند، 
همه می پرسند چرا باخته اند. وقتی هنوز زمین 
تمرین خوب نداریم، دنبال چه چیزی هستیم؟ 
من 30 سال پیش به نادی القطر رفتم. آن زمان 
تیم ما چهار زمین تمرین داشت. ما در این 
سا ل ها چه کرده ایم؟ ورزشگاه آزادی را داریم که 
برای ۵0 سال پیش است. وضعیت تیم ملی نیز 
تعریفی ندارد. اگر مهدی طارمی، سردار آزمون، 
علیرضا جهانبخش و یکی دو بازیکن را نداشته 
باشیم قدرت تیم ملی به ۵0 درصد می رسد. بهتر 
است خودمان را گول نزنیم. متأسفانه تا حرف 

هم می زنیم آقایان ناراحت می شوند. 
   تیم ملی 

وی در مورد انتقادها به نمایش تیم ملی 
ایران مقابل ازبکستان در پیکارهای انتخابی 
ابتدای  داشت:  اظهار   2026 جام جهانی 
صحبت هایم اشاره کردم فوتبال ما ساختار 
ندارد. اگر آزمون و طارمی را از تیم ملی بگیرید، 
قدرت ما نصف می شود. ما مملکت مان را دوست 

داریم و بهتر است واقعیت ها را بگوییم. ما چه 
تدارکاتی برای تیم ملی داشته ایم؟ تا حرف 
می زنیم می گویند تحریم هستیم، این چه 
حرفی است؟! اگر پول بدهید می توان با بهترین 

تیم های دنیا بازی کرد. 
   قرارداد ها 

پیشکسوت فوتبال کشورمان در پایان گفت: 
بازیکنی که سالی یک گل می زند با او قرارداد 
20 میلیاردی می بندند و این بازیکن »ناز« هم 
می کند که اگر فلان قدر ندهید قهر می کنم. 
اصلًا باید پرسید بازیکن 20 میلیارد می ارزد 
که به او این پول را می دهند؟ با شرایطی که 
فوتبال ما دارد دیگر باید خواب قهرمانی در آسیا 
را ببینیم. زمان ما هم با تیم های عربستانی و 
قطری بازی می کردیم و قهرمان می شدیم. ما 
پولی نداشتیم و حتی پس از قهرمانی با استقلال 
در آسیا پول اضافه بار را از جیب خودمان دادیم. 
هر افتخاری وجود دارد برای دوران ماست، ولی 

الان تیم های ایرانی از گروه شان بالا نمی  آید. 


